
REDOVNA GODIŠNJA SKUPŠTINA SAVEZA 2009.  
zapisnik i odluke 

 

 

 
Zapisnik i odluke redovne Godišnje skupštine Saveza, održane 7. veljače u Zagrebu, u multimedijalnoj 
dvorani Prehrambeno-biotehnološkog fakulteta, Pierottijeva 6, od 10:00 do 12:00 sati. 

 
Nazočni: 
Predsjednik Saveza: Velimir Čerkez  
BK Fortuna Vrbovec: Darko Dananić; 
BK Medvedgrad 1998 Zagreb: Šime Zekan, Renata Hadžihalilović; 
BK Moslavina Kutina: Dragan Krnjić; 
BK Nika Zagreb:Ivanka Pokorni; 
BK Purger Zagreb: Branko Jagodić, Nikola Tucaković; 
BK Silent: Vanja Kalinović, Bojana Sekovanović; 
BK Stella Zagreb: Željko Miškulin, Mladen Lončarec; 
BK Zagreb Maksimir: Silvio Jurčić, Alen Karlo; 
Zagrebački badmintonski savez: Lidija Petrinović Zekan, Damir Skorup;  
Hrvatski badmintonski klub Max: Igor Kraljić; 
BK Požega: Karolina Hodak; 
BK Mangan Dubrovnik: Ratko Galjer, Zorana Vico; 
BK Međimurje Čakovec: Danijel Zadravec; 
BK Sušak Rijeka: Damir Ilić, Željko Badjuk; 
 
Izočni: 
BK Osijek  
BK Split 
BK Ogulin 
 
Također nazočni:  
Jasmin Majstorović, tajnik Saveza 
 
 

Predsjednik Saveza Velimir Čerkez pozdravio je nazočne i otvorio sjednicu. Tajnik Saveza podsjetio je 
da je skupštinski poziv sa svim pripadajućim materijalima objavljen na internetskim stranicama Saveza 
u statutarnome roku.   

1. Izbor Verifikacijskog odbora 
 
1.1. Izbor  
Predsjednik Saveza je predložio slijedeći sastav verifikacijskoga odbora: Ivanka Pokorni, Damir 
Skorup, Damir Ilić. Predloženi su prihvatili prijedlog da budu članovi verifikacijskog odbora. Prijedlog je 
dan na glasovanje. 

Jednoglasno je donesena 
 

ODLUKA 
 

U sastav Verifikacijskog odbora imenuju se: Ivanka Pokorni, Damir Skorup, Damir Ilić. 
 



1.2. Izvještaj o kvorumu  
Verifikacijski odbor je po provjeri skupštinskih prijavnica izvijestio da je u sastavu Saveza 17 klubova, 
što čini kvorumsku kvotu od 18 skupštinara. Na sjednici su nazočna 23 skupštinara, što znači da 
skupština može donositi odluke, a natpolovična je većina 12 skupštinara.  
 
1.3. Usvajanje dnevnoga reda 
Kako nije bilo primjedaba na dnevni red on je dan na glasovanje: 
 
Jednoglasno je donesena 
 

ODLUKA 
 

Usvaja se dnevni red. 
 
 
2. Ovjera zapisnika i odluka Godišnje skupštine Saveza 2008. 
Predsjednik Saveza podsjetio je da su ovi dokumenti objavljeni na internetskim stranicama Saveza 15. 
kolovoza 2008. Budući da primjedbi nije bilo predsjednik je dao dokumente na ovjeru. 
 
Jednoglasno je donesena 
 

ODLUKA 
 

Ovjerava se zapisnik i odluke Godišnje skupštine Saveza 2008. 
 
 
3. Usvajanje Izvješća o radu Saveza u 2008. godini 
Tajnik Saveza izdvojio je najvažnije stavke prijedloga Izvješća o radu Saveza u 2008. godini. Budući 
da nije bilo nikakvih ispravaka i dopuna izvješća prijedlog je dan na glasovanje. 
 
Jednoglasno je donesena  
 

ODLUKA 
 

Prihvaća se Izvješće o radu Saveza u 2008. godini. 
 
 
4. Usvajanje Plana o radu Saveza u 2009. godini 
Tajnik Saveza ukratko je prešao sve stavke prijedloga Plana o radu Saveza u 2009. godini. 
Skupštinari su imali prijedloge dopuna i izmjena Plana. Skupštinarka Pokorni predložila je da se u 
stavku 2. Uprava dopiše Razvojni i administrativni seminar Badmintonske Europe, koji će se održati uz 
Europsko prvenstvo do 17 g. u Medvodama (Slovenija)  koji je namijenjen za glavne tajnike i izvršne 
direktore saveza i na kojem bi mogao sudjelovati i tajnik HBS-a. Povjerenik za medije i marketing 
Dragan Krnjić izvijestio je prisutne o problemima oko badmintonske stranice na teletekstu HTV-a – 
stranica je prestala s radom jer su vijesti o rezultatima naših igrača na međunarodnim natjecanjima te 
rezultati s MBL (koje je on, kao naš Povjerenik za medije i marketing redovito slao) tek povremeni te 
nezanimljivi odgovornima na teletekstu HTV-a. U kraćoj raspravi u koju se uključilo nekoliko 
skupštinara predloženo je da bi se na toj stranici umjesto tih rezultata mogli objavljivati rezultati velikih 
međunarodnih turnira i prvenstva te zanimljivosti o badmintonu te da bi ti novi sadžaji trebali biti češće 
slani na teletekst HTV-a. Nikako ne bi trebalo zapustiti taj medij (bez obzira na njegovu relativno 
manju važnost u odnosu na druge medije). Predsjednik Saveza također je obećao urgirati sa svoje 
strane da se na teletekstu HTV-a ponovno obnovi badmintonska stranica. Skupštinar Šime Zekan 
zamijetio je da postoje određene diskrepancije između natjecateljskih i financijskih dijelova plana te da 
među rashodima predviđenim za 2009. g. nije navedeno Europsko prvenstvo do 17. g. (Medvode, 
Slovenija). U raspravi je zaključeno da se na kraju financijskog plana uvede opaska da će se on 
revidirati prema trenutnim potrebama te financijskom stanju (koje bi se s obzitom na financijske prilike 
u svijetu i Hrvatskoj moglo značajno pogoršati do kraja godine) te da se navedeno EP uvrsti u prvu 
stavku rashoda s izmijenjenim nazivom: 1. Europska juniorska prvenstva. Prijedlog Plana o radu 
Saveza u 2009. s navedenim izmjenama dan je na glasovanje 
 



Jednoglasno je donesena 
 

ODLUKA 
 

Prihvaća se Plan o radu Saveza u 2009. godini s dopunama u točki 2. Uprava – s tekstom: 
Sudjelovanje tajnika Saveza na Razvojnom i administrativnom seminaru uz Europsko prvenstvo do 
17. g. u Medvodama (Slovenija); u točki 5. Obaviještavanje i propaganda – s tekstom: Urgirati za 
ponovno aktiviranje badmintonske stranice na teletekstu HTV-a te uvesti redovitije i zanimljivije 
obavijesti u sadržaj te stranice; te u točki 6. Poslovanje – prvu stavku redovnih rashoda promijeniti u 
općenitiji naziv Europska juniorska prvenstva te na kraju financijskog plana uvesti napomenu: Plan je 
podložan revidiranju i izmjenama sukladno trenutnim potrebama i financijskim mogućnostima. 
 
 
5. Izbor dužnosnika Saveza u nadležnosti Skupštine 
5.1. Izvještaj Verifikacijskog odbora o valjanosti kandidatura 
Nakon što je pregledao pristigle kandidature Verifikacijski odbor utvrdio je da su one valjane te da 
sadrže sve potrebne elemente. 
 
5.2. Glasovanje 
Predsjednik Saveza podijelio je skupštinarima glasačke listiće te je provedeno tajno glasovanje. Svi 
glasovi su predani Verifikacijskom odboru. 
 
5.3. Izvještaj verifikacijskog odbora o ishodu glasovanja 
Ivanka Pokorni izvijestila je ispred Verifikacijskog odbora o ishodu glasovanja. Među listićima su bila 2 
nevažeća listića (sa zaokužena oba kandidata, ili bez zaokruženog odgovora). Kandidati Danijel 
Zadravec, Lidija Petrinović Zekan i Zlatko Šnur jednoglasno su izabrani za predstavnike članica u 
Upravnom odboru. Predstavnik regije centar ponovno nije izabran jer ni jedan od kandidata nije 
osvojio natpolovičnu većinu (Hadžihalilović – 9 glasova za i 12 protiv; Dananić – 8 glasova za i 13 
protiv). 
 
 
6. Ostalo 
Skupštinar Igor Kraljić zahvalio se ispred kluba HBK Max na primanju kluba među članice Saveza na 
zadnjoj skupštini. Skupštinar je imao nekoliko pitanja i prijedloga u vezi Plana Saveza za 2009. te o 
sudjelovanju u ekipnim natjecanjima. Pitanja oko Plana Saveza razjasnio je direktor reprezentacije. 
Postavilo se i pitanje registracija klubova u Slovenskom badmintonskom savezu u svrhu nastupa na 
natjecanjima Slovenske lige. Skupštinar Kraljić istaknuo je da je nezadovoljan s registracijom jer je 
klub Medvedgrad registriran zasebno, a HBK Max među ostalima u skupnoj prijavi pod imenom 
Hrvatska te da je to, prema mailu tajnika Slovenskog saveza, odlučeno i poslano od strane 
Medvedgrada. Skupštinarka Renata Hadžihalilović, u funkciji Ravnatelja natjecanja odgovorila je da je 
mogućnost zasebene ili skupne prijave jasno ponuđena klubovima na internetskoj stranici Saveza te 
da se HBK Max jasno u mailu poslanom njoj opredijelio za skupnu prijavu. Također je istaknula da je 
konstatacija slovenskog tajnika da je registracija i odluka donesena od strane Medvedgrada krivo 
interpretirana jer je poslana s njene mail adrese, koja se nigdje ne navodi kao službena adresa kluba 
Medvedgrada, već nje kao Ravnatelja natjecanja. Skupštinarka je također izvijestila da, kako 
neslužbeno doznaje od slovenskog tajnika, skupna prijava (pod imenom Hrvatska) više neće biti 
moguća te da će se klubovi moći registrirati isključivo pojedinačno. Nakon žustre rasprave, zaključeno 
je da tajnik Saveza pošalje dopis Slovenskom badmintonskom savezu i dobije službenu infomaciju o 
tome. Skupštinar Kraljić također je izrazio interes kluba HBK Max da nastupa iduće sezone u MBL, na 
što je tajnik odgovorio da je upoznat s time te da će se o tome odlučivati na sjednicama Upravnoga 
odbora. Odbornik Galjer također je imao upita oko ekipnih natjecanja, konkretnije Druge hrvatske 
ekipne lige, koja ove godine nije počela s održavanjem zbog premalog broja prijavljenih klubova (2 – 
Mangan Dubrovnik i Osijek), na što je ponovno odgovoreno da će se takva pitanja razriješavati na 
sjednicama UO-a. 
 
 
Budući da više nije bilo upita predsjednik se zahvalio skupštinarima i zaključio sjednicu. 
 
 

 



Zapisničar 
Tajnik Saveza  

Jasmin Majstorović 
 
 
 

Predsjednik Saveza  
Velimir Čerkez 

 
 
 

Direktor Saveza  
Željko Miškulin 

 
 


